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European Community 

 

and 
 

China 

Agreement for scientific and technological cooperation between the European 
Community and the Government of the People's Republic of China (with an-
nex). Brussels, 22 December 1998 

Entry into force:  14 December 1999 by notification, in accordance with article 11  

Authentic texts:  Chinese, Danish, Dutch, English, Finnish, French, German, Greek, 
Italian, Portuguese, Spanish and Swedish 

Registration with the Secretariat of the United Nations:  Council of the European 
Union, 4 October 2010 

*No UNTS volume number has yet been determined for this record. Only the authentic English and French texts 
of the Agreement and attached Annex are published herein. Other authentic texts of the Agreement and its 
Annex are not published herein, in accordance with article 12 (2) of the General Assembly Regulations to 
give effect to Article 102 of the Charter of the United Nations, as amended, and the publication practice of 
the UN Secretariat. 

 
 
 

Communauté européenne 
 

et 
 

Chine 

Accord de coopération scientifique et technologique entre la Communauté euro-
péenne et le Gouvernement de la République populaire de Chine (avec annexe). 
Bruxelles, 22 décembre 1998 

Entrée en vigueur :  14 décembre 1999 par notification, conformément à l'article 11  

Textes authentiques :  chinois, danois, néerlandais, anglais, finnois, français, allemand, 
grec, italien, portugais, espagnol et suédois 

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies :  Conseil de l'Union 
européenne, 4 octobre 2010 

* Numéro de volume RTNU n'a pas encore été établie pour ce dossier. Seuls les textes authentiques anglais et 
français de l'Accord avec Annexe ci-jointe  sont publiés ici. Les autres textes authentiques de l’Accord et 
ses Annexe ne sont pas publiés ici conformément aux dispositions de l'article 12, paragraphe 2, des 
réglementations de l'Assemblée générale, en application de l'article 102 de la Charte des Nations Unies, 
tel qu'amendé, et de la pratique dans le domaine des publications du Secrétariat. 



I-47953 

 2

 
[ ENGLISH TEXT – TEXTE ANGLAIS ] 

 



I-47953 

 3

 



I-47953 

 4

 



I-47953 

 5

 



I-47953 

 6

 



I-47953 

 7

 



I-47953 

 8

 



I-47953 

 9

 



I-47953 

 10

 



I-47953 

 11

 



I-47953 

 12

 



I-47953 

 13

 



I-47953 

 14

 
[ ENGLISH TEXT – TEXTE ANGLAIS ] 

 



I-47953 

 15

 



I-47953 

 16

 



I-47953 

 17

 



I-47953 

 18



I-47953 

 19

 
[ FRENCH TEXT – TEXTE FRANÇAIS ] 

 



I-47953 

 20

 



I-47953 

 21

 



I-47953 

 22

 



I-47953 

 23

 



I-47953 

 24

 



I-47953 

 25

 



I-47953 

 26

 



I-47953 

 27

 



I-47953 

 28

 



I-47953 

 29

 



I-47953 

 30

 



I-47953 

 31

 
[ FRENCH TEXT – TEXTE FRANÇAIS ] 

 



I-47953 

 32

 



I-47953 

 33

 


